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DAMES EN HEREN,

De Subcommissie voor Landbouw, Visserij en Plat-
telandsbeleid besprak op 21 februari 2006 het ver-
slag van de Vlaamse Regering ‘Vlaamse vinger aan 
de Europese pols. Overzicht van de voor Vlaanderen 
belangrijke dossiers in 2006. Januari 2006’. Mevrouw 
Sophie Dewispelaere, raadgever van het kabinet van 
Vlaams minister-president Leterme, bevoegd voor 
Landbouw, Zeevisserij en Plattelandsbeleid gaf  toe-
lichting bij het document.

I. TOELICHTING

Mevrouw Sophie Dewispelaere stelt dat sommige ele-
menten uit het document reeds ter sprake kwamen 
bij de verslaggeving over de voorbije Europese Land-
bouw- en Visserijraden (Parl. St. Vl. Parl. 2005-06,  
nr. 799/1). Dit geldt onder meer voor de richtsnoe-
ren betreffende coëxistentie van GGO en niet-GGO 
(genetische gemodificeerde organismen).

Het eerste item is het verslag van de Europese Com-
missie aan de Raad en het Europees Parlement 
inzake de toepassing van titel II van de verordening 
EG/1760/2000 van het Europees Parlement en de 
Raad tot vaststelling van een identificatie- en registra-
tieregeling voor runderen en inzake de etikettering 
van rundvlees en rundvleesproducten. Hierover heeft 
mevrouw Dewispelaere nog niets vernomen in 2006 
en zij verwacht dat dit niet onmiddellijk zal geagen-
deerd worden op de Raad. Hetzelfde geldt voor de 
verordening betreffende de definitie, beschrijving en 
labeling van sterke drank. De voorziene gedachtewis-
seling heeft nog niet plaatsgehad.

Het dossier over de hervorming van de marktver-
ordening voor vlas en hennep zal daarentegen wel 
in 2006 op de agenda staan. Een concrete datum is 
nog niet bekend. Vlas en hennep zijn twee producten 
die nog niet opgenomen zijn in het systeem van de 
unieke bedrijfstoeslagregeling en die nog moeten ont-
koppeld worden.

Belangrijk voor de Vlaamse land- en tuinbouwers 
is de vereenvoudiging van de Gemeenschappelijke 
Marktordening (GMO) Groenten en Fruit. Op het 
niveau van de Raad heeft de minister hierover nog 
geen informatie ontvangen. Wel werd via de pers en 
andere kanalen het memorandum van de zuidelijke 

lidstaten verkregen. De minister-president heeft aan 
de administratie gevraagd om na te gaan in welke 
mate bepaalde beleidsvoorstellen nadelig zijn voor 
Vlaanderen. De huidig geldende GMO is namelijk 
erg gunstig voor de Vlaamse agrovoedingssector.

Een wijziging van de verordening EG/999/2001 hou-
dende vaststelling van voorschriften inzake preventie, 
bestrijding en uitroeiing van bepaalde overdraagbare 
spongiforme encefalopathieën, beter bekend als BSE, 
is momenteel niet aan de orde. Er werd een discussie 
voorzien in het voorjaar 2006, maar mevrouw Dewis-
pelaere vermoedt dat de Raad Volksgezondheid haar 
handen vol zal hebben met het vogelgriepdossier.

De richtlijn voor het dierenwelzijn van vleeskip-
pen wordt momenteel in een technische werkgroep 
besproken. Mogelijks komt dit ter sprake op de Raad 
van april of  mei maar een eindbeslissing wordt pas 
verwacht onder het Fins voorzitterschap, namelijk 
de tweede helft van 2006. Gelet op de aanzienlijke 
pluimveestapel in Vlaanderen is dit een belangrijk 
dossier om op te volgen.

De richtlijn voor vogelpest wordt aangepast om te 
komen tot een betere monitoring. Dit dossier bevindt 
zich nog op werkgroepniveau voor technische aan-
passingen.

Een volgend item is het voorstel voor een Raads-
verordening inzake beheersmaatregelen voor de 
duurzame exploitatie van visbestanden in de Mid-
dellandse Zee en tot wijziging van de verordeningen 
EEG/2847/93 en EG/973/2001. Dit is een kwestie die 
al jaren aansleept en waarvoor de Raad geen gekwa-
lificeerde meerderheid vindt omdat de zuidelijke 
lidstaten dit dossier blokkeren. Mogelijks wordt dit 
dossier gekoppeld aan een ander dossier zodat er een 
deblokkage kan komen.

Veel belangrijker voor Vlaanderen is het voorstel 
voor een Raadsverordening betreffende de maatre-
gels voor het herstel van tong- en scholbestanden in 
de Noordzee. Het voorstel werd nog niet behandeld 
op de Raad en wordt momenteel door de adminis-
tratie gescreend.

De mededeling van de Commissie aan de Raad en 
het Europees Parlement betreffende een Europese 
aanpak voor eco-labeling van visserijproducten is 
een dossier dat al lang meegaat. Mogelijks komt er 
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een debat onder het Oostenrijks voorzitterschap. 
Mevrouw Dewispelaere verwacht dat hierover weinig 
discussie zal bestaan.

Tot slot is er het voorstel voor een Raadsverordening 
betreffende structurele maatregelen in de visserijsec-
tor voor de periode 2007-2013. Dit is een belangrijke 
verordening die waarschijnlijk zal geagendeerd wor-
den op de Raad van april 2006.

II. VRAGEN EN OPMERKINGEN VAN DE 
LEDEN

Er werden geen opmerkingen geformuleerd.

De verslaggever, De voorzitter,

Tinne ROMBOUTS Jos DE MEYER

––––––––––––––––––
 


